

星精旅遊有限公司 (155394) Sin-Pen Travel Sdn Bhd

: 113-A, Macalister Road, 10400 Georgetown. Penang, Malaysia.

: +604-226 6161 : +604-228 6161

: tour@sinpen.com

(KPL-LN: 0600)

www.sinpen.com Towards Iso 9001: 2008 Quality Mangement.....

普吉岛/啤啤岛/攀牙湾



Tour Code: THX

**免费足部按摩(成人)

精简行程:

第一天 抵达普吉岛 (机上用餐)

- 殖民地风格的住宅
- 普吉市中心
- 查龙寺
- Naraya店
- 泰国草药店
- 珠宝店
- 蜂蜜店
- 神仙半岛
- 人妖歌舞表演秀

第二天 啤啤岛 (早/午餐)

● 啤啤岛一日游含快艇

第三天攀牙湾 (早/午餐)

● 攀牙湾一日游含大船

第四天 普吉岛-回程 (早餐/机上用餐)

观光景点:







普吉岛

- 殖民地风格的住宅 商店和屋子都建造于18世纪后期
- 查龙寺 这座寺庙建于1837年,最近的附加建筑是一座61.4米高的宝塔,里面有Phra Borom Sareerikatat 的遗物,是一块从斯里兰卡带来的佛骨。这座宝塔结合了泰国南部、中部和东北部的 建筑风格,是该地区第一个收藏这个圣物的地方。
- 神仙半路 位于普吉岛的最南端,是普吉岛最著名的一处海景观景点,也是观赏日落景色的最佳 位置。在旱季,每到傍晚日落之前这里就聚集了很多的游客来等待欣赏壮观的落日景色。从这里 下山就可以到美丽的奈汉海滩。

啤啤岛

● 啤啤岛 - 前往Loh Samah, Pileh Lagoon 玛雅岛浮潜,欣赏美景和休闲。过后外观海盗洞穴。之后 旅客将在啤啤岛享用午餐,接着前往"猴子海滩"浮潜和体验喂猴子的乐趣接着去《Khai Nok 岛》 ,《Khai Nok 岛》拥有著美丽的珊瑚礁岩、热带鱼群而颇负盛名,因此又称「翡翠岛」。之后旅 客将被送返酒店去休息。

攀牙湾 - 由酒店出发至PANAK 岛和Hong岛。Hong岛上石灰岩地质经海水长年溶蚀,意外形成 大小不同的隔间,就像秘密房间一样,你可穿越一个个"房间",一览喀斯特地形。之后前往 《James Bond Island》和相依岛。抵达《James Bond Island》后,乘客将有机会乘坐惊险的长尾 船穿越各式各样的钟乳石区去探索这岛屿仅有的独特魅力。享用午餐后,将前往 lawa Island 游泳 之后乘客将被送返酒店去休息。









行程次序,以当地旅社安排为准。

出发日期:		航班行程					
	团费	机场税及燃油附加费	小费	旅行社代收费	签证	旅行保险	总数
成人							
小孩							





: 113-A, Macalister Road, 10400 Georgetown. Penang, Malaysia.

: +604-226 6161 : +604-228 6161

: tour@sinpen.com

(KPL-LN: 0600)

www.sinpen.com Towards Iso 9001: 2008 Quality Mangement....

4D3N

PHUKET PHI-PHI/PHANG NGA ISLAI



Tour Code: THX

**Free Foot Massage 30mins(For Adult)

Schedule:

D1 ARRIVAL PHUKET (MOB)

- Sino-Portuguese Style Buildings
- Phuket Town
- Chalong Temple
- Naraya Shop
- OTOP Shop
- Gems Gallery
- Honey Bee Shop
- Promthep cape
- Simon Cabaret show

D2Phi Phi Island

Phi Phi Island One Day Tour By SpeedBoat

D3 PHANG NGA ISLAND (B/L/-)

PHANG NGA ISLAND One Day Tour By Big Boa

D4 PHUKET DEPARTURE

(B/MOB)

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Tourist Attractions:







PHUKET

- Sino-Portuguese Style House In the 18th century, much of the island's tin mining was carried out by Hokkien Chinese who became the big players in building the old part of the city.
- Chalong Temple the century's old monastery .It was built in 1837. A recent addition to the temple is a 61.4-meter high chedi containing the Phra Borom Sareerikatat relic, a piece of the Lord Buddha's bones brought over from Sri Lanka. The chedi is a mixture of southern, central and northeastern architectural styles and is the first in this region to house the holy Buddha's relic.
- Promthep Cape is the island's most photographed and perhaps best-known location. Every evening, large tour buses, scooters and private cars sweep through Rawai Beach and up the island's southernmost hill in order to watch the sunset at its peak. On the top of the hill stands a busy car park where vehicles disgorge crowds of people from every corner of the world. Cameras flash, fingers point and lovers cuddle as Phuket's most fabulous free show is re-enacted nightly - the sunset

PHI PHI ISLAND

Join Phi Phi Island one day tour speedboat. First, relax and sightseeing or snorkelling at Maya Bay Loh Samah and Pileh Lagoon. Then, sightseeing at Viking Cave. Lunch at Phi Phi Don and free time. After that, head to Monkey beach for snorkelling or enjoy feeding monkeys. Relax on a white sandy beach at Khai Nok Island for great snorkelling and Swimming.Lastly, return from Phi Phi Island

PHANG NGA ISLAND

Join Phang Nga Bay one day tour by big boat. Explore Panak Island and Hong Island, sightseeing and enjoy canoeing Visit James Bond Island and Khao Ping Kan. Then , have a great lunch on board. After lunch, arrive Lawa Island for swimming and relaxing. Lastly, back to pier and hotel.









Departure Date:		Flight :					
	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total
Adult							
Child							